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Un centenar de veïns de Maçanet han 
anunciat que realitzaran totes les accions 
legals que siguin necessàries per intentar 
impedir l'execució del projecte d'ender
rocament de la pista jardí de la localitat, i 
han assegurat que, si aquestes accions 

no donen els resultats que persegueixen, 
convocaran mobilitzacions populars. Els 
veïns, que varen celebrar una assemblea 
dimarts a la nit, consideren que la pista 
jardí de Maçanet s'ha de remodelar, però 
no estan d'acord amb el projecte del Con

sistori, que contempla el seu enderroca
ment per reconstruir-la posteriorment. 
Segons ells, la seva proposta permetria 
mantenir la zona en bon estat amb una 
despesa inferior a la que suposaria el 
projecte de l'Ajuntament. 

Els veïns de la zona reconeixen que s'han de remodelar les instal·lacions 

Anuncien accions contra el projecte per 
enderrocar la pista jardí de Maçanet 

DdeG 
Maçanet de la Selva.— Un cen

tenar de veïns de Maçanet de la 
Selva han acordat donar tot el seu 
suport al Grup d'Acció Municipal 
(GAM), a l'oposició a l'Ajuntament 
de la localitat, en totes les accions 
legals que emprengui contra el pro
jecte d'enderrocament de la pista 
jardí. Els veïns han assegurat, però, 
que si aquestes accions no aconse
gueixen els objectius que perse
gueixen, convocaran mobilitza
cions populars per intentar aturar 
l'execució del projecte. Aquests 
cent veïns contraris a l'enderroca
ment de la pista jardí de Maçanet es 
varen reunir dimarts a la nit, convo
cats per l'Associació de veïns de la 
zona. En aquesta assemblea, repre
sentants de l'Associació de veïns 
varen explicar el projecte de remo-
delatge de la pista jardí que ha apro
vat l'equip de govern de l'Ajunta
ment de Maçanet, i que, a criteri 
dels veïns, suposarà l'enderroca
ment total de les instal·lacions. Se
gons els veïns, el projecte de l'equip 
de govern contempla que «els 
nous arcs que s'instal.laran a la 
pista jardí seran prefabricats, i no 
tindran res a veure ni volumètri-
cament ni en diàmetre amb els 
que h\ ha actualment». 

En l'assemblea de dimarts s'acor
dà donar suport a les accions legals 
que empreng'ui el GAM, i que po
drien consistir, segons es va expli
car, en «impugnacions del pro
jecte que ha presentat l'equip de 
govern, o interposar tot un seguit 
de demandes legals per intentar 
evitar que la pista jardí vagi a 

. terra». A la reunió va assistir Benja
mí Pons, regidor del GAM, que va 
assenyalar que, «en principi, te
nim previst demanar assessora
ment per saber exactament qui
na és la manera d'enfocar el 

El projecte de remodelatge de la pista jardí que ha elaborat l'Ajuntament de Maçanet suposaria una inversió d'uns 
vint-i-quatre milions de pessetes. 

tema, i en funció d'aquest asses
sorament iniciarem les accions 
pertinents dins dels terminis que 
la llei estableix». 

Tanmateix s'acordà que, en el 
cas que aquestes accions legals no 
aconseguissin frenar l'execució del 
projecte, el grup de veïns.i l'oposi
ció municipal «iniciarem mobilit
zacions populars contra l'ender
rocament de la pista jardí, que 
podrien consistir, entre d'altres, 
en manifestacions». 

El grup de veïns contrari a l'en
derrocament de la pista jardí de 

Maçanet defensa que es faci un 
remodelatge de la zona, encara que 
exigeixen que aquest no representi 
l'enderrocament total de les instal-
.lacions. Segons la comissió de 
veïns, «són intocables els arcs 
actuals, pel que fa a les seves 
mides, forma i estructura. Això 
no vol dir —afegeixen— que a la 
pista no facin falta tot un seguit 
de serveis, com uns vestidors, un 
bar nou i accessos també nous, 
però aquestes actuacions no han 
de significar, de cap manera, 
l'enderrocament total de la pista 

jardí de Maçanet». 
Els mateixos veïns consideren, 

tanmateix, que aquestes instal·laci
ons poden mantenir el seu estat 
actual si «es condiciona el seu 
entorn i s'hi fan els serveis que hi 
manquen o cal millorar». Segons 
el grup contrari al projecte que ha 
elaborat l'Ajuntament de la locali
tat, «aquesta actuació que nosal
tres proposem representaria, a 
més, una inversió inferior a la 
projectada per l'equip de govern, 
que és de vint-i-quatre milions de 
pessetes». 

E L SEDÀS 
LLUlS FREIXAS 

Comarques 
L. . a llei d'Ordenació Territorial de Catalunya 

va suposar en el seu moment una polèmica intensa que 
encara no ha finalitzat del tot . Caldes de Malavella encara 
es baralla per aconseguir un canvi de comarca que es veu 
absolutament lògic, com ho era crear la del Pla de l'Es
tany, que va significar també un enrenou important i 
maldecaps suficients fins que no va ser reconeguda. La 
Generalitat va partir de la divisió comarcal de 1936, i ningú 
no dubta de l'oportunitat d'aquest punt de partida, però 
els retocs que s'han aconseguit han estat costosos i molts 
no s'han produït, a pesar de ser obvis. El cas del Pla de 
l'Estany, precisament per haver-se reconegut la necessi
tat de crear una nova comarca, és un exemple de que les 
coses han canviat i que la divisió comarcal no ha de ser 
una classificació en àmbits definits per raons geogràfi
ques, històriques o culturals. És clar —o potser no ho és 
tant, si es té en compte la funcionalitat actual dels 
consells, els seus recursos i els dubtes que encara ara 
generen— que la comarca ha de ser una divisió funcional , 
administrat ivament capaç, que faciliti les coses enlloc de 
complicar-les i inspirada per motius socials i econòmics. 

Ningú que conegui Caldes de Malavella dubta que 
aquesta població ara selvatana es relaciona més amb 
Girona, i amb el Gironès en general, que no pas amb la 
Selva i Santa Coloma. La inclusió, ja al 1936, de pobles 
com Cassà o Llagostera al Gironès, demostra l'obligato
rietat d'adaptar-se a les necessitats .del moment . I els 
municipis de la Selva, des de Lloret a Sant Hilari i d 'Arbú
cies a Tossa de Mar , no tenen, en moltes ocasions, cap 
problemàtica comuna. 

Creuen que hi ha la infrastructura necessària 

La Federació d'Hostaleria 
també demana que el parc 
Busch s'instal·li a Girona 

DdeG 
Girona.— La junta directiva de la 

Federació Provincial d'Hostaleria 
de Girona ha acordat donar suport 
al Consell comarcal de la Selva en la 
seva petició perquè l'empresa nord-
americana Anheuser Busch instal·li 
a Sils el parc d'atraccions que pre
veia construir a Vilaseca-Salou, si 
es mantenen les discrepàncies ent
res aquests dos municipis. A criteri 
de la Federació Provincial d'Hosta
leria, que presideix Josep Carreras, 
la iniciativa del Consell de la Selva 
«és favorable i podria ser molt 
beneficiosa per a les comarques 
gironines». 

Durant la reunió de la junta direc
tiva de la Federació també s'apuntà 
que les comarques gironines reu
neixen els requisits necessaris per 
acollir unes instal·lacions de les ca
racterístiques del parc d'atraccions 
de l'empresa Buschi. En aquest sen
tit, s'assenyalà que «Girona té els 
equipaments complementaris 
necessaris per assumir un parc 
com el que projecta l'empresa 

nord-americana». 
Com es deu recordar, un grup de 

propietaris de Sils varen oferir a 
l'empresa nord-americana Anheu
ser Busch uns terrenys de 800 hec
tàrees de superfície situats entre 
Sils i Vilobí d'Onyar perquè l'empre
sa nord-americana hi pugues instal-
.lar el parc d'atraccions que inicial
men t p ro jec tava c o n s t r u i r a 
Vilaseca-Salou, si es mantenen les 
discrepàncies que han sorgit entre 
ambdós nuclis. El Consell comarcal 
de la Selva va afirmar que donaria 
tot el seu suport a la iniciativa, i 
anuncià que faria les accions que 
fossin necessàries perquè l'empre
sa Anheuser Busch es fixés en els 
terrenys que se li havien oferta Sils. 

A més, el ple de la Diputació de 
Girona va aprovar, dimarts, una 
moció en la que s'acordava dema
nar al Consell Executiu de la Gene
ralitat que realitzés les modifica
c ions legis lat ives que foss in 
necessàries perquè es pugues ins
tal·lar a les comarques gironines un 
parc similar al de la Busch. 

L'alcalde de Platja 
d'Aro demanarà 
que s'accelerin les 
obres del passeig 
Marítim 

JOSEP M. BARTOMEU 
Platja d'Aro.— L'alcalde de 

Platja d'Aro, Anicet Clara, viat
jarà a Madrid dijous vinent 29 de 
març, per entrevistar-se amb el 
sots-director general de Ports i 
Costes del MOPU, «i veure si 
d'una vegada resolem tots els 
temes pendents que tenim i 
podem acabar les obres del 
passeig Marítim». Segons Cla
ra, que invità a acompanyar-lo 
en l'entrevista a tots els mem
bres del Consistori, «farem tot 
el possible perquè aquest pas
seig s'acabi abans d'aquest 
estiu, malgrat que tinguem 
que afegir-hi encara més 
diners». 

Anicet Clara considerà, en el 
transcurs del darrer ple munici
pal, que les obres de l'esmentat 
passeig Marítim «han estat una 
vergonya per al MOPU i per a 
Platja d'Aro», i que «aquesta 
situació s'ha d'acabar d'una 
vegada i per sempre». Per l'al
calde de Platja d'Aro, també 
s'ha produït una manifesta man
ca de col·laboració per finalitzar 
les obres, tant per part de l 'Ad
ministració com per part de 
l'empresa concessionària, que, 
malgrat les bones intencions 
municipals, «no s'han volgut 
solucionar bonament els pro
blemes que s'han anat pre
sentant». 

L'empresa Dragados y Cons-
trucciones reclama, per la via 
contenciosa-administ rat iva, 
15.888.320 pessetes a l'Ajunta
ment per les obres executades 
en el passeig IVlarítim de la vila a 
l'abril de 1987, «i que havien de 
fer-se de pressa a causa del 
començament de la tempora
da estiuenca». 

La Diputació de 
Girona aprova el 
conveni col.lectiu 
del personal 
laboral 

Girona.— La Diputació de Gi
rona ha aprovat, en la seva da
rrera sessió plenària, el conveni 
col.lectiu del personal laboral 
dels centres del Patronat de ser
veis socials pel bienni 1990-91, 
contemplant un increment sala
rial del 8'24% en les categories 
més altes i del 8'80% en les més 
baixes. El conveni fou consen-
suat i signat per la comissió ne
gociadora del conveni, en sessió 
celebrada el proppassat dia 26 
de febrer d'enguany. 

Necesitamos 
9000 ptas. 
para curar 

aun 
tuberculoso. 
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